



الشركة المصرية الدولية للصناعات الدوائية ش.م.م



التاريخ : 2026/ 6 / 7

Egyptian Stock Exchange - Disclosure Sector
Dear Sirs,
Greetings,

السادة / البورصة المصرية – قطاع الإفصاح

تحية طيبة ...

With reference to the Listing and Delisting Rules of securities and their Executive Procedures, and in line with the Company's obligation to disclose any material events that may affect the Company or the timetable for preparing and approving its financial statements, the Egyptian International Pharmaceutical Industries Company, EIPICO, would like to inform you that it has received a letter from Mr. Ahmed Mostafa Shawky, the Company's auditor, stating his resignation from completing the audit work related to the Company's financial statements for the financial year ended 31/12/2026.

بالإشارة إلى قواعد قيد وشطب الأوراق المالية والإجراءات التنفيذية لها، وإعمالاً لالتزام الشركة بالإفصاح عن أية أحداث جوهرية قد يكون لها تأثير على الشركة أو على مواعيد إعداد واعتماد القوائم المالية، تود الشركة المصرية الدولية للصناعات الدوائية - إيبيكو أن تحيط سيادتكم علماً بأنها قد تلقت خطاباً من السيد/ أحمد مصطفى شوقي - مراقب حسابات الشركة يفيد باعتذاره عن استكمال أعمال المراجعة الخاصة بالقوائم المالية للشركة عن السنة المالية المنتهية في 2026/12/31.

The Company is currently taking the necessary legal and regulatory procedures to nominate an alternative auditor from among the auditors registered with the register of auditors maintained by the Financial Regulatory Authority, while completing the required procedures to submit the matter to the Company's Ordinary General Meeting in accordance with the applicable laws and regulations.

وجار حالياً اتخاذ الإجراءات القانونية والتنظيمية اللازمة بشأن ترشيح مراقب حسابات بديل من المقيدين بسجل مراقبي الحسابات لدى الهيئة العامة للرقابة المالية، مع استكمال إجراءات العرض على الجمعية العامة العادية للشركة وفقاً لأحكام القانون والقواعد المنظمة.

The Company will also inform the Egyptian Exchange of any material developments in this regard once they occur.

كما ستقوم الشركة بموافاة البورصة المصرية بأي مستجدات جوهرية في هذا الشأن فور حدوثها.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام ...

مدير علاقات المستثمرين

عبدالرحيم غريب



الإدارة والمصانع وفرع العاشر : مدينة العاشر من رمضان - المنطقة الصناعية الأولى ب ١ - جمهورية مصر العربية - ص.ب : ١٤٩ العاشر

تلكس: 23619 EIPICO UN

فاكس: ٤٤٩٩٣٠٦ (٠٥٥)

تليفون: ٤٤٩٩١٩٩ (٠٥٥)

المكتب العلمي وفرع القاهرة والجيزة : ٣ شارع المعز لدين الله - تقسيم أسماء فهمي - خلف الرقابة الإدارية - مدينة نصر ص.ب : ٨١٧١ رابعة العدوية

موبايل : ٠١٠٠٦٠٢٢٣٠٥ (+٠٢)

فاكس: ٢٤١٧٤٥٢٨ - ٢٤١٤٣٨٠٠ (+٠٢)

تليفون: ٢٤١٤٣٥٥٠ - ٢٤١٤٣٦٦٠ (+٠٢)

E-mail: eipico@eipico.com.eg

Website : www.eipico.com.eg